
Van:
Aan: woerden@partijvoordedieren.nl; Molkenboer, Victor
Cc: !Raadsleden
Onderwerp: RE: Nu alweer vuurwerkoverlast
Datum: donderdag 28 oktober 2021 20:17:59

Beste heer Molkenboer
Uit reacties op onderstaande vanuit diverse fracties heb ik begrepen dat de burgemeester
aangeeft niks te kunnen doen tegen de nu al aanwezige vuurwerkoverlast. (Voor mij elke avond
opnieuw op het strandje bij plas Cattenbroek)
Naar mijn mening een zwaktebod, als het regent buiten, daar “kan” je niks aan doen, in dit geval
is het “wil” niks doen.
Als argument is gebruikt dat de daders toch al weg zijn als het gebeurt is en dat Woerden slechts
4 Boa’s heeft (die in de avond waarschijnlijk niet eens werken….)
Dit is natuurlijk een drogreden, er zijn genoeg mogelijkheden om het probleem aan te pakken, ik
maak even een opsomming:

Sluit het strandje om 19:00 af ipv 22:00 uur, het is dan toch al donker en de overlast is
elke avond tussen 19:00 en 20:00 uur

Instrueer politie hier elke avond rond 19:30 langs te rijden, ga niet het “gesprek” aan (dat
is altijd zo zwak voor dit soort vandalisme) maar deel gelijk boetes uit en neem vuurwerk
in beslag.

Huur meer Boa’s in (al is het tijdelijk) of zorg voor gerichtere handhaving van deze Boa’s

Pas de APV aan en maak de boetes enorm hoog, dat schrikt goed af…..

En zo kunnen we nog wel even doorgaan…….
Door hier niks aan te willen doen geeft de gemeente Woerden aan dat ze lak heeft aan de
overlast voor dieren en burgers die nu al veroorzaakt wordt (lijkt elk jaar vroeger te zijn) en dat
vind ik echt niet kunnen…
Wat verwacht u van mij ? Dat ik 2 maanden lang avond in/avond uit met een gestreste hond ga
zitten ?
De vuurwerkoverlast is al eerder te sprake gekomen, en de resultaten van het onderzoek waren
duidelijk… 

Geërgerde Woerdenaren willen definitief vuurwerkverbod: 'het was helemaal geen rustige
jaarwisseling' - indebuurt Woerden
Ik pas derhalve voor dit zwakke en onbevredigde antwoord, laten we nu eens een verschil maken
en vanuit de gemeente eens wat goed gaan doen.
Uit eerder onderzoek is ook gebleken dat de ambtenaren van de gemeente Woerden van
mening zijn dat ze naar de burger luisteren, ik zie er de laatste tijd weinig van terug, bij deze de
kans.

Met vriendelijke groet,

From:  
Sent: maandag 25 oktober 2021 16:50
To: woerden@partijvoordedieren.nl



Cc: raadsleden@woerden.nl
Subject: Nu alweer vuurwerkoverlast
Beste,
Helaas moet ik constateren dat er nu alweer vuurwerkoverlast is met name bij het strandje en in
snel en polanen.
Helaas moet ik ook constateren dat er in Woerden niets gedaan wordt om deze enorme ellende
voor dieren te voorkomen.
We leven inmiddels in 2021 en dit kan toch zo onderhand wel anders !!! verbied vuurwerk,
handhaaf zeet streng, verhoog boetes en zet meer boa’s in…..
Gelukkig maakt de partij voor de dieren zich wel hard voor al dit dierenleed, blij om dit te zien
maar nu de rest van de gemeente nog.
De partij voor de dieren presenteerde al eens een uitstekende samenvatting, zie: PowerPoint-
presentatie (woerden.nl) het is er in de jaren niet beter op geworden……
Kom op Woerden ! Wel een boete geven als een hond ergens los loopt maar aan de andere kant
niets doen om stress bij deze dieren te voorkomen……. Dit kan anders !
Met vriendelijke groet,




